
           

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,  21/09/2020 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 

Προς:   Τον κο Υπουργό Υγείας 
 

             
 
ΘΕΜΑ:  «Δραματικές ελλείψεις αίματος στην Αττική»  

 
 

     

Κύριε Υπουργέ, 
 
Έχουμε πληροφορηθεί από τον «Πανελλήνιο Σύλλογο Πασχόντων από Μεσογειακή 
Αναιμία και Δρεπανοκυτταρική Νόσο» ότι, υπάρχουν τεράστιες ελλείψεις αίματος σε πολλά 
νοσοκομεία της Αττικής. Μάλιστα, υπάρχουν καταγγελίες ότι, η Διοίκηση του Εθνικού 
Κέντρου Αιμοδοσίας δεν στέκεται αρωγός στην εξεύρεση λύσεων. Ως εκ τούτου, η 
θεραπευτική αντιμετώπιση των ασθενών, πολλές φορές, δεν είναι η κατάλληλη, με 
αναβολές των μεταγγίσεων επ’ αόριστον ή στην καλύτερη περίπτωση, υπομεταγγίσεις,  
που κρατούν όμηρους τους πάσχοντες στα νοσοκομεία, καθώς, αναγκάζονται οι ανωτέρω 
υποβαλλόμενοι σε μετάγγιση αίματος να προσέρχονται ανά εβδομάδα ή και συχνότερα 
στις κατάλληλες θεραπευτικές Μονάδες. Δεδομένης της προηγούμενης διαχείρισης, η 
έλλειψη αίματος τυγχάνει άκρως εγκληματικού τρόπου διαχείρισης από την Πολιτεία, εις 
βάρος της υγείας των πασχόντων από Μεσογειακή Αναιμία και Δρεπανοκυτταρική νόσο, 
αφού, προκειμένου να εξοικονομηθούν εκ του προχείρου φιάλες αίματος για έκτακτα ή και 
προγραμματισμένα περιστατικά, που απαιτούν μεταγγίσεις αίματος, στερούνται τις 
αναγκαίες ποσότητες οι πολυμεταγγιζόμενοι  ασθενείς. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να αναλάβετε άμεσες πρωτοβουλίες, έτσι ώστε να εξασφαλιστεί ο αναγκαίος 
αριθμός φιαλών αίματος εντός των νοσοκομειακών μονάδων της Αττικής για τους ανωτέρω 
πολυμεταγγιζόμενους ασθενείς, προκειμένου να μην κινδυνεύουν οι ζωές των τελευταίων 
από προβληματική διαχείριση των σχετικών φιαλών στα εν λόγω νοσοκομειακά ιδρύματα; 
 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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